



STYRELSEMÖTE 2017-04-24

Plats: På Klacken

Tid: 19.30

- 1. Mötet öppnas**
- 2. Val av mötesfunktionärer**
 - a. Ordförande: Mattias Borneberg
 - b. Sekreterare: Henrik Tjärnström
 - c. Justerare: Markus Nyström
- 3. Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.
- 4. Uppföljning av pågående/aktuella ärenden**
 - a. Medlemmar i styrelsen, Tobias Stålnacke som under årsmötet 2017-03-19 valdes in som suppleant i styrelsen har av personliga skäl valt att avsäga sig sin plats i styrelsen. Styrelsen godkänner detta beslut.
 - b. Minigolfen, sommaren 2017, Arbetsdag för iordningställande av minigolfen planeras in måndag 12:e juni 18.00. Ambitionen är att hålla minigolfen öppen mellan den 23:e juni och den 13:e augusti. Frågan gällande bemanningen för sommaren bordläggs tillsvidare.
 - c. Halvmaraton 12 augusti, Första planeringsmötet hålls den 25/4. Antalet föranmälda ser mycket positivt ut.
 - d. Mountainbike-tävling, Andreas Brändström och Stefan Wörlén som tidigare presenterade förslaget av en mountainbiketävling bjuds in till nästkommande styrelsemöte 2017-05-28 för att presentera idén vidare i detalj.
- 5. Ekonomi**
 - a. Bidrag till TAIK – 2 st daterade 2017-03-23, 1 st via e-mail 2017-04-06, Bidrag erhållet 2017-04-06 till skidsektionen för inköp av spårrulle samt utfyllnad av bark på spåren. Markus undersöker kostnad för passande spårrulle samt kostnad för anpassad mängd stenmjöl för utfyllnad till nästkommande styrelsemöte 2017-05-28.
Mattias undersöker om det går att få tag i bark för utfyllnad via hans kontakter till nästkommande styrelsemöte 2017-05-28.
 - b. Bidrag till inköp av maskinhallen? Mattias har sökt bidrag hos Umeå kommun för markarbeten och tält som idag används som maskinhall men inte fått någon återkoppling än. Frågan bordläggs tills nästkommande möte.



- c. **Medlemsavgifter 2017 -**
Ledare i respektive sektion får som uppgift och ansvar att se till att samtliga betalat in medlemsavgiften och träningsavgift via portalen.
(www.portal.taik.se.)

6. Uppdrag från Årsmötet 2017-03-19

- a. **Verksamhetsplan och budget för 2017**
Respektive sektion ansvarar för att ta fram en budget för 2017.
Respektive sektion tar fram verksamhetsplan som sedan sammanställs av Mattias.
- b. **Inventarielista**
Mattias påbörjar inventarielista relaterad till isbanan och skickar vidare till Markus för komplettering av maskiner relaterade till skidspåret. Samtliga maskiner och utrustning skall redovisas med bild och text med tillhörighet.
- c. **Valberedningen**
Uppdrag från årsmötet var att hitta en ytterligare representant i valberedningen. Styrelsen kan i detta läge inte hitta någon representant. Frågan bordläggs tills nästkommande möte.
- d. **Utreda möjligheterna till HTF-samarbete avseende innebandyverksamhet**
Frågan bordläggs tills vidare.
- e. **Föreningsfest**
Styrelsens medlemmar tar med sig frågan och redovisar tankar vid nästkommande styrelsemöte.
- f. **Minnesfonderna**
Mattias ansvarar för att marknadsföra minnesfonderna. Ansökningar skall vara inne senast 30/6 för redovisning under eventuell TAIK-fest i höst.

7. Sektionerna, avrapportering

- a. **Träningscenter**
Ojämn beläggning på de träningspass som hålls. Förslag på långsiktig plan finns att flytta anläggningen från bygdegården till Klacken. Styrelsen skall utvärdera möjligheterna för detta framgent.
Kontaktperson från styrelsen Mattias. B
- b. **Skidor**
Finns ambition att dra upp dagsspåret igen. Arbetsdag kommer att planeras in för att röja och snitsla upp dragningen. Robert Murabi har fått i uppgift att räkna antalet belysningsstolpar för att skapa underlag för ansökan av bidrag via Umeå Kommun. Ansökning skall vara inne senast 30/4.
Kontaktperson från styrelsen Markus. N



- c. Fotboll
Kontaktperson från styrelsen Markus. N
- d. Friidrott
Kontaktperson från styrelsen Mattias. B
- e. Skridskor
Kontaktperson från styrelsen Mattias. B
- f. Cykel
Kontaktperson från styrelsen Henrik. T

8. Övriga frågor

- Protokoll från styrelsemöte kommer att kommuniceras ut via mail till respektive sektioner.

Fotbollsfläckorna i HTF har inlett ett samarbete med ett irländskt fotbollslag. I planerna för detta samarbete ingår att besöka dem för ytterligare utbyte. Till detta ansöker de om 500kr i bidrag för respektive ungdom. Styrelsen tillstyrker att vi betalar ut 500kr / ungdom som medfinansiering till internationellt ungdomsutbyte.

Förfrågan har inkommit om inköp av ny ljudanläggning då den nuvarande inte håller måttet. Mattias tar med sig frågan och utreder behovet och uppskattad kostnad för detta samt ställer frågan till idrottslyftet och redovisar vid nästkommande styrelsemöte 2017-05-28.

Planer finns att utföra Noliastädning även detta år. Markus tar fram en lista som förslag till upplägg.

Frågan gällande hanteringen av isbanan på skolan togs upp men bordläggs till nästkommande möte.

9. Nästa styrelsemöte

Nästkommande möte planeras in den 2017-05-28

Vid protokollet


.....
Henrik Tjämström

Justeras


.....
Markus Nyström